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KALLELSE FÖRENINGSSTÄMMA 2023 

HSB Bostadsrättsförening Laken i Tyresö kallar samtliga medlemmar till ordinarie föreningsstämma 

Datum: 2023-04-18 

Tid: 18:00-20:00 Kaffe/te/vatten och smörgås serveras från ca 17:45 

Plats: Matsalen Stimmets skola, Forellvägen 43, 135 42 Tyresö 

Dagordning 

 
1. Föreningsstämmans öppnande 
2. Val av stämmoordförande 
3. Anmälan av stämmoordförandes val av protokollförare 
4. Godkännande av röstlängd 
5. Fråga om närvarorätt vid föreningsstämman  
6. Godkännande av dagordning 
7. Val av två personer att jämte stämmoordföranden justera protokollet 
8. Val av minst två rösträknare 
9. Fråga om kallelse skett i behörig ordning 
10. Genomgång av styrelsens årsredovisning 
11. Genomgång av revisorernas berättelse 
12. Beslut om fastställande av resultaträkning och balansräkning 
13. Beslut i anledning av bostadsrättsföreningens vinst eller förlust enligt den fastställda balansräkningen 
14. Beslut om ansvarsfrihet för styrelsens medlemmar 
15. Beslut om arvoden och principer för andra ekonomiska ersättningar för styrelsens ledamöter, 

revisorer, valberedning och de andra förtroendevalda som valts av föreningsstämman 
16. Beslut om antal styrelseledamöter och suppleanter 
17. Val av styrelseledamöter och suppleanter 
18. Presentation av HSB-ledamot  
19. Beslut om antal revisorer och suppleant 
20. Val av revisor/er och suppleant 
21. Beslut om antal ledamöter i valberedningen 
22. Val av valberedning, en ledamot utses till valberedningens ordförande 
23. Val av ombud och ersättare till distriktsstämmor samt övriga representanter i HSB 
24. Av styrelsen till föreningsstämman hänskjutna frågor och av medlemmar anmälda ärenden som 

angivits i kallelsen 
25. Motioner 
26. Föreningsstämmans avslutande 

Enligt stadgarna i HSB Bostadsrättsförening Laken i Tyresö daterad 2018-06-28 

§ 18 Rösträtt, ombud och biträde 

På föreningsstämma har varje medlem en röst. Innehar flera medlemmar bostadsrätt gemensamt har de tillsammans 

en röst. Innehar en medlem flera bostadsrätter i bostadsrättsföreningen har medlemmen en röst.  

Medlem som inte betalat förfallen insats eller årsavgift har inte rösträtt. En medlems rätt vid föreningsstämma utövas 

av medlemmen personligen eller den som är medlemmens ställföreträdare enligt lag eller genom ombud. Ombud ska 

lämna in skriftlig daterad fullmakt. Fullmakten ska vara i original och gäller högst ett år från utfärdandet. Medlem får 

företrädas av valfritt ombud. Ombud får bara företräda en medlem. Medlem får medföra ett valfritt biträde. 

Årsredovisning och revisionsberättelse ska hållas tillgängliga för medlemmarna minst en vecka före den 

föreningsstämma på vilken de ska behandlas. 
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MOTIONER TILL BRF LAKENS STÄMMA 2023-04-18 

MOTION 1 

Motion om Leveransboxar/Paketbox 
 
Som det är numera och som det varit länge så måste den som ska ta emot ett paket (t.ex för att den beställt 

något företag som skickar det beställda/köpta i paket), antingen skickas det till ett ombud någonstans där 

man måste dit för att hämta ut det eller så kommer paketet med någon budfirma som fått i uppdrag att 

försöka leverera hem det till mottagen. 

 

Så vad är problemet med nuvarande situation som det är idag? Ska man t.ex till ett ombud för att hämta 

paketet så kan det innebära att man måste åka till något köpcentrum eller någon annanstans där de har sin 

lokal vilket kan vara bra bit bort och man dessutom måste att möjlighet att kunna komma dit under 

öppettider. När det är budfirmor som levererar hem till mottagen så går det endast att ta emot paketet om 

mottagaren är hemma/på plats när budfirman kommer dit och som ni alla vet så är det sällan lätt att få 

någon exakt tid från någon budfirma när leveransen kommer. 

 

Om BRF Laken ingick ett avtal med/beställde Leveransboxar/Paketboxar från någon av de aktörer som 

finns erbjuder detta, t.ex iBoxen och som är gjord för att placeras utomhus på en central lämplig 

tillgänglig plats inom BRF Lakens område skulle det lösa mycket av dessa problem: 

• Paket kan hämtas i närområdet utan man behöver ta sig till ett ombud  

• Paket kan hämtas under dygnet runt 

• Mycket välkommet / omtyckt av alla budfirmor / företag som levererar paket eftersom de inte 

behöver oroa sig att mottagen ej är hemma och att vid flera leveranser i området kan det blir 

enklare/smidigare att leverera till flera mottagare i området om huvudsakligen bara behöver ske 

till platsen där leveransboxarna/Paketbox står (väljs iBoxen så är den öppen för alla 

transportbolag) 

Om det skulle bli iBoxen så krävs det inga stora insatser från föreningen, för på deras Internetsida står det 

följande: När iBoxen ställs ut görs ingen fast installation, eftersom boxen får ström av batterier. Inget 

bygglov behövs och iBoxen tar ansvar för utplacering, underhåll, klottersanering och eventuell 

omplacering i de fall boxen behöver flyttas. 

 

Därför yrkar jag: 

 

• Stämman ger styrelsen i uppdrag undersöka möjligheterna att införskaffa 

Leveransboxar/Paketboxar till föreningen (för placering inom BRF Lakens område) från någon av 

de aktörer som finns, styrelsen informerar sedan till BRF Lakens medlemmar hur dessa 

möjligheter ser ut. Så medlemmarna sedan kan ta beslut om föreningen ska köpa in 

Leveransboxar/Paketboxar 

Eller 

• Stämman ger styrelsen att så införskaffa Leveransboxar/Paketboxar till föreningen (för placering 

inom BRF Lakens område) 

 

 

Niklas Ängelid, Medlem 186 



   

Svar på motion 1 från Niklas Ängelid 

 

Styrelsens utlåtande: 

 

Styrelsen tackar för förslaget och tycker att detta är en bra idé. 

Det underlättar både leverans av leverantörssidan samt mottagning av postpaket för 

beställaren. 

Styrelsen ska undersöka olika leverantörer samt hitta en lämplig plats för 

placering. 

 

Förslag till beslut: 

 

Styrelsen föreslår bifall till motionen att installera en paketbox inom föreningens 

område. 

 

   



   

MOTION 2 

Motion om installation av solcellspaneler 

 
Bakgrund till motion 

 

Då vi bör göra vad vi kan för att öka värdet på vår bostadsrättsförening, och solenergi på senare 

år har blivit både billigare och effektivare än vad den en gång var, finns det allt färre argument 

för att inte investera i solceller. Argumentet att det inte går att utvinna sol uppe i norden året om 

håller inte längre. För den som betvivlar det är det bara att se på hur många hustak som idag är 

beprydda med solceller. Då föreningens hus dessutom har platta tak lämpar sig dessa bättre än 

många andra eftersom panelerna kan riktas för maximal generering av solenergi. Möjlighet finns 

dessutom att montera paneler som rör sig med solen för att på så vis generera ännu mer energi. 

Frågan är dock om en sådan lösning är kostnadseffektiv. Till skillnad från andra materiella 

investeringar föreningen har gjort genom åren - så som laddstolpar, lekplatser, gym etc., vilka är 

svåra att räkna ut förbättringsvärdet på i reda pengar - går det lätt att räkna på hur mycket vår 

förening kan tjäna varje år på att installera solceller på våra tak. Då en sådan installation skulle 

generera pengar till föreningen kommer den inom några år till att börja med betala av sig själv, 

varefter den kommer generera pengar till föreningens kassa och på så vis förbättra vår ekonomi. 

Det kommer i sin tur leda till att vi i framtiden får bättre råd att genomföra andra värde- och 

kvalitetshöjande investeringar. Slutligen blir Brf. Laken en grönare förening och för de av oss 

som värdesätter miljötänkande och som vill minimera vårt eget ekologiska fotavtryck kommer 

föreningen bli mer attraktiv att bo i.  

 

Förslag till beslut  

 

Att stämman skall ge styrelsen i uppdrag att upphandla en installation av solcellspaneler på 

föreningens tak i syfte att minska elförbrukningskostnaden för föreningen, samt att göra 

föreningen mer attraktiv att bo i.  

 

Ort och datum Tyresö 19-02-2023  

Daniel Csiffary, medlem 112 

 

   



   

Svar på motion 2 från Daniel Csiffary 

 

Styrelsens utlåtande: 
 

Styrelsen är positiv till att utreda möjligheter att installera solcellspaneler på Brf 

Lakens tak samt beräkning av kostnad/avskrivningstid. 

 

Offerter från 3 professionella solcellsföretag inhämtas, dokumentation i form av 

kostnad, produktion och avskrivningstid framtas. 

 

 

Förslag till beslut: 

 

Styrelsen föreslår bifall till motionen att installera solcellspaneler på Brf Lakens 

tak. 

   



   

MOTION 3 

Motion om avgående styrelsemedlem till valberedningen.  
 

När valberedningens arbete påbörjas inför årsmötet behövs aktuell information om vilka 

kompetenser som är önskvärda i Brf Lakens kommande styrelse.  

 

Valberedning och styrelse ska verka var för sig under pågående styrelseår, men önskemål om 

viss kompetens som söks är mycket viktig att dela. 

 

Jag föreslår att en avgående medlem från styrelsen ska ingå i valberedningen under varje 

kommande valberedningsår för att vara behjälplig med urvalet av kandidater till Brf Lakens 

styrelse. 

 

Tyresö 23-02-24  

Kerstin Fuhr, medlem 128 

   



   

Svar på motion 3 från Kerstin Fuhr 

 

Styrelsens utlåtande: 

 

Styrelsen anser att det är viktigt med kontinuitet och det är, precis som Kerstin 

menar, önskvärt att avgående styrelseledamöter ingår i valberedningen under det 

följande året. 

 

Dock går det inte att tvinga någon att engagera sig i valberedningen. Därför kan vi 

inte göra mer än att uppvakta avgående medlemmar och uppmuntra dem att 

engagera sig i valberedningen. 

 

Förslag till beslut: 

 

Styrelsen föreslår avslag till motionen. 
 



Valberedningen 2022/2023 
 
2022-års valberedning har bestått av:  
 
Sandra Gustafsson, sammankallande, 
Anders Berg, 
Peer Hasslund 
 
Valberedningen inledde sitt arbete med att informera om årets valberedning i 
höstbrevet från styrelsen.  Vidare har valberedningen delat ut ett informationsbrev till 
alla medlemmar om att vi söker medlemmar som är intresserade av styrelsearbete eller 
valberedningsarbete och hur de kan komma i kontakt med valberedningen. 
Valberedningen har även publicerat information på de digitala anslagstavlorna att vi 
söker kandidater till styrelsen och valberedningen.  
 
Valberedningen har under året haft flera planerings- och avstämningsmöten. 
Valberedningen har fått fortlöpande information från styrelsen om nyinflyttade till 
föreningen. Vi har då haft bra möjlighet att hälsa nya medlemmar välkomna och kunnat 
svara på eventuella frågor. I samband med det har vi kunnat bilda oss en uppfattning om 
personerna ifråga skulle kunna vara aktuella för styrelsearbete.  
 
Vi har även knackat dörr för att söka nya styrelsemedlemmar.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
2022/23-års valberedning  
Peer Hasslund, Sandra Gustafsson, Anders Berg,  



Valberedningens förslag till 2023-års styrelse  
 
2022/2023-års styrelse har haft nio (9) ordinarie styrelseledamöter inklusive HSB-
representant samt en (1) suppleant.  
 
Följande ledamöter har ett år kvar på sin mandattid: Torbjörn Jadsjö, Fredrik Lidén, 
Natalie Arzoumalian, Daniel Csiffiary, Annika Engström. 
 
Styrelsen föreslås i år bestå av nio (9) ordinarie styrelsemedlemmar inklusive HSB-
representant.  
 
I stadgarna står det att: styrelsen kan bestå av lägst 3 och högst 11 ledamöter med högst 
4 suppleanter. 
 
Valberedningen föreslår omval: 
Omval 1 år: Patrick Williams 
 
Valberedningen föreslår nyval:  
Nyval 1 år: Maria Brandtman, Sikvägen 10 
Nyval 1 år: Peter Åborg, Sikvägen 22  
 
Valberedningen föreslår suppleant:   
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
2022/23-års valberedning  
Peer Hasslund, Sandra Gustafsson, Anders Berg,  
 
 



Valberedningens förslag till valberedning för 2023 
 
 
Valberedningen föreslår följande medlemmar till valberedningen:  
Peer Hasslund, Sikvägen 18  
Anders Berg, Sikvägen 18  
Sandra Gustafsson, Sikvägen 20 
 
 
 
Valberedningen föreslår till valberedningens ordförande och sammankallande:  
Sandra Gustafsson, Sikvägen 20 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
2022/23-års valberedning  
Peer Hasslund, Sandra Gustafsson, Anders Berg,  
 
 
 



Valberedningens förslag till revisor för 2023 
 
 
Valberedningen föreslår till revisor:  
Benjamin Schaub, Sikvägen 12  
 
Valberedningen föreslår till revisorssuppleant:  
Johanna Nilsson, Sikvägen 26 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
2022/23-års valberedning  
Peer Hasslund, Sandra Gustafsson, Anders Berg,  
   
 
 



Valberedningens förslag gällande arvoden för 2023 
 
Valberedningen föreslår att nuvarande arvoden kvarstår för 2023.  
 
 
Förslag:  
 
Styrelsens arvode:  
10,0 prisbasbelopp (525 000:- SEK*) 
 
Ordinarie revisors arvode: 
0,25 prisbasbelopp (13 125:- SEK*) 
 
Valberedningens arvode:  
1,0 prisbasbelopp (52 500:- SEK*) 
 
Pott att användas för arbete utfört av föreningens medlemmar 15 000:- SEK.   
 
Ersättning för förlorad arbetsförtjänst utgår i samråd med styrelsen samt mot 
uppvisande av löneavdrag från arbetsgivare vid uppdrag för styrelsen under ordinarie 
arbetstid.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
2022/23-års valberedning  
Peer Hasslund, Sandra Gustafsson, Anders Berg,  
 
 
 
 
*2023-års prisbasbelopp är 52 500 kr. 




